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 المستخلص
Abstract 

 ع

الأسوياء التى تهيأ للآخرين تهتم كثير من الجهات البحثية بمشكلات المعاقين لكى تهيأ لهم الفرصة 

بدور أساسى فى هذا الملبس يساهم لتحقيق الانطباعات الحسنة الملائمة لكسب التقبل الاجتماعى ولذا 

لا يعزلهم عبير عن شخصيته بأسلوب أحد المتطلبات المهمة فى حياة المعاق ورمز للتباعتباره  الاتجاه

أشكال وأوضاع أجسامهم الخاصة بحيث يؤكد على أذواقهم واحتياجاتهم و يلائموعن باقى المجتمع 

النقاط الحسنة ويخفى عيوب الإعاقة أو يقلل من مشاكلهم الظاهرية وإتاحة إنجاز عملية الارتداء والخلع 

 والأداء الصحيح للخطة العلاجية بسهولة وسرعة وتوفير سبل الأمن والسلامة

E 

A lot of research associations are interested in the problems of the 

handicapped, to be able to have same opportunity to make good impressions in 

order to be accepted socially. 

Their for dress is essential as one of the most important need in the handicap's 

life and away to express his character and suit his needs and style to emphasis 

their good points, hide disability and its visible problems to give practical 

solution to wear and take off clothes and provide safety, secured performance 

of their medical plane 
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